
                                      Základní škola Horní Kruty, okres Kolín

Zápis č. 5
z jednání školské rady ze dne 15.10.2019

Přítomni : 
- členové školské rady : Zuzana Kubelková, Hana Kotoučová, Dagmar Coubalová,
  Antonín Moravec, Ing. František Moravec
- omluvena : Mgr. Ivana Divišová
- přizvána : PaedDr. Dana Oplová – ředitelka školy

Program jednání:
1. Zahájení, schválení programu
2. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2018/2019
3. Projednání informací od jednotlivých členů školské rady
4. Závěr

   Po zahájení a seznámení přítomných s programem jednání školské rady jsme požádali
paní  ředitelku Oplovou,  aby nás  seznámila  s  obsahem výroční  zprávy za  školní  rok
2018/2019. 
   Výroční zpráva obsahuje všechny náležitosti dané legislativou. Otázky členů školské
rady související  s  projednáním výroční zprávy se týkaly  počtu žáků. Celkový počet
žáků zůstal stejný jako v předchozím roce  (tj. 46, z toho jeden žák prvního ročníku
byl vzděláván v zahraničí), avšak počet žáků, kteří bydlí mimo spádový obvod školy
(24), poprvé převýšil počet žáků ze spádového obvodu školy Horní Kruty (22). 
Tato skutečnost svědčí o zájmu rodičů o školu, který paní ředitelka považuje za velmi
pozitivní  a  současně  zavazující.  Zároveň škole  umožňuje  lepší  podmínky pro její
činnost. V případě, že by škola neměla „cizí“ žáky, nesplňovala by ani limit 24 žáků
pro  dvoutřídní  školu  a  musela  by  být  školou  jednotřídní  nebo  žádat  o  výjimku
z  minimálního  počtu  žáků.  Obec  jako  zřizovatel  by  pak  byla  povinna  doplatit
normativ na chybějící žáky. Při stávajícím počtu žáků se škola naopak mohla rozšířit
na trojtřídní,  což je výhodné v souvislosti  s reformou financování od ledna 2020,
přičemž vzdělávání „cizích“ žáků (snad s výjimkou spotřeby vody) nijak nenavyšuje
náklady na provoz školy, které obec hradí.
    Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2018/2019 byla po jejím projednání
schválena bez připomínek všemi hlasy přítomných členů školské rady. 
     Dále jsme přistoupili k projednání informací od jednotlivých členů školské rady:
návrhy zástupců zřizovatele – zajistit opravu a natření vrat, natření plotu kolem celého
areálu  školy,  dále  nainstalovat  časový  spínač  osvětlení  sociálního  zařízení  a  rozšířit
kamerový systém školy na vchod nově budovaného školního hřiště.
     Zástupkyně zákonných zástupců nezletilých žáků neměly žádné podněty od rodičů
k projednání.

Zapsala : Dagmar Coubalová                                       Zuzana Kubelková                     
                                                                                  předsedkyně školské rady
V Horních Krutech 18.10.2019


